

proactive™  
Physiotherapy • Physiothérapie

# ThermOGel™

Therapeutic Compression Sleeve    Model : 740-650 / 740-652 / 740-654

## IMPORTANT INFORMATION

For chronic, extreme, or prolonged pain, please contact your physician.

### Cold Therapy:

For maximum performance place sleeve in freezer for at least 2 hours. If sleeve causes discomfort, remove immediately.

### Hot Therapy:

Only heat sleeve when it is at room temperature. Place sleeve in center of microwave. Heat in microwave oven as follows:

800 Watts		
<b>Small</b>	<b>Medium</b>	<b>Large</b>
50 seconds	60 seconds	65 seconds

If sleeve is not warm enough, heat for an additional 10 seconds maximum. Sleeve should be warm, not hot. If sleeve is too hot, allow it to cool until a comfortable temperature is reached prior to use.

**Note:** Always slide your sleeve on with the wide end first.

### Care Instructions:

Following use, if sleeve becomes damp, allow it to air dry before storing it in a cool dry place. Use damp cloth to wipe it down. Lay flat and air dry. Do not wash, do not bleach, do not place in dryer or dry clean, do not iron.

### CAUTION

**PLEASE READ COMPLETE INSTRUCTIONS. DO NOT OVERHEAT.** Follow heating recommendations and monitor while in microwave. Always test temperature prior to use, as this product can cause burns. Do not apply to sensitive or insensitive skin or open wounds. Avoid prolonged contact on skin. Do not use on infants. Use only under adult supervision. Inspect at regular intervals. Discard if worn or damaged. Do not puncture or ingest contents.

[www.proactive-painmanagement.com](http://www.proactive-painmanagement.com)

Manufactured and printed in China for /  A.M.G. Medical Inc. 8505 Dalton,  
Fabriqué et imprimé en Chine pour : Montréal, QC H4T 1V5 Canada • 1-800-363-2381

Distributed in the USA by / **AMG Medical, Inc. (USA)** 8396 State Route 9  
Distribué aux É.-U. par : West Chazy, NY 12992 USA • 1-888-412-4992

proactive™  
Physiotherapy • Physiothérapie

# ThermoGel™

Tube de compression thérapeutique Modèle : 740-650 / 740-652 / 740-654

## INFORMATIONS IMPORTANTES

Pour les douleurs chroniques, extrêmes ou prolongées, veuillez contacter votre médecin.

### Thérapie par le froid :

Pour un rendement optimal, placez le tube au congélateur pendant au moins 2 heures. S'il provoque un inconfort, retirez-le immédiatement.

### Thérapie par la chaleur :

Chauffer le tube seulement lorsque celui-ci est à la température de la pièce. Placez-le au centre du micro-ondes et chauffer comme suit :

800 Watts		
Petit	Moyen	Grand
50 secondes	60 secondes	65 secondes

Si nécessaire, ne chauffer que pendant 10 secondes supplémentaires. Le tube devrait être chaud mais pas brûlant. S'il est trop chaud, veuillez le laisser refroidir jusqu'à ce qu'une température confortable soit atteinte avant de l'utiliser.

**Remarque :** Toujours enfiler le tube par l'extrémité la plus large.

### Entretien :

Si le tube est humide après l'utilisation, laissez-le sécher à l'air libre avant de le ranger dans un endroit frais et sec. Utilisez un chiffon humide pour l'essuyer, poser à plat et sécher à l'air. Ne pas laver, ne pas javelliser, ne pas placer dans une sècheuse ou nettoyer à sec. Ne pas repasser.

### ATTENTION

**VEUILLEZ LIRE LES INSTRUCTIONS COMPLÈTES. NE PAS SURCHAUFFER.** Suivez les recommandations de chauffage et surveillez le tube lorsqu'il est au micro-ondes. Testez toujours la température avant d'utiliser, car ce produit peut provoquer des brûlures. Ne pas appliquer sur une peau sensible ou insensible ou sur des plaies ouvertes. Évitez tout contact prolongé avec la peau. Ne pas utiliser sur les nourrissons. Utiliser uniquement sous la surveillance d'un adulte. Inspectez à intervalles réguliers. Jetez s'il est utilisé ou endommagé. Ne pas perforer ni ingérer le contenu.

[www.proactive-painmanagement.com](http://www.proactive-painmanagement.com)